
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 816
Betyder svaret på spørgsmål nr. S 1793, at ministeren vil afskaffe reklameaf-
giften, når målene for denne er nået, og mængden af papir er reduceret med
25 pct. i forhold til niveauet ved afgiftens vedtagelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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